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Městský obvod – statutární město Pardubice  
Městský obvod Pardubice V 
 

 
 

Usnesení a zápis  

 
z 8. řádného jednání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice V, 

 

které se konalo dne 8. listopadu 2023 v salonku DK Dukla  

 

 

Přítomni: Bc. Petr Dufek, Jiří Rejda, DiS., Ing. Milan Randák, Ing. Pavel Bergman, Ing. 

Jakub Kutílek, Karolina Štefková, Ing. Filip Vařecha, Bc. Jan Nadrchal, Ing. Petr Netolický, 

JUDr. Bc. Jakub Jeřábek, Ing. Lic. Jaroslav Kňava, Jiří Havrda, Evžen Erban, Michal Hrabák. 

 

Omluven: Mgr. Miloš Adamů, MBA. 

 

  

Program: 

I.   Zahájení jednání 

II.        Schválení materiálů k projednání a stanovení jejich pořadí – viz dále  

III.      Projednání předložených materiálů  

IV.     Závěr 

 

I. 

Zahájení jednání 

 

Jednání zahájil starosta MO Pardubice V Jiří Rejda, DiS., přivítal zastupitele, zapisovatelem 

jednání jmenoval Petru Műllerovou, návrhovou komisi ve složení Ing. Pavel Bergman, Evžen 

Erban a JUDr. Bc. Jakub Jeřábek, ověřovatele Ing. Lic. Jaroslava Kňavu a Bc. Jana 

Nadrchala.  

Před vlastním schválením programu jednání pan starosta oznámil zastupitelům, že 31. 10. 

2023 rezignovala na funkci zastupitelky Bc. Petra Prusáková, od 1. 11. 2023 se tak stal 

zastupitelem pan Michal Hrabák, který následně složil slib zastupitele.  

Ing. Filip Vařecha upozorňuje na chybu v předchozím zápisu z jednání zastupitelstva, 

konkrétně u usnesení č. 56/2023 Z, je tam věta z jiného usnesení. 

 

II. 

Schválení materiálů k projednání a stanovení jejich pořadí 

1. Zpráva o činnosti starosty MO Pardubice V od posledního jednání ZMO Pardubice V 

2. Kontrola plnění usnesení vzešlých z jednání RMO Pardubice V 

3. Zpráva KV ZMO Pardubice V o plnění přijatých usnesení ZMO Pardubice V 

4. Zpráva KV ZMO Pardubice V o kontrole obsahu webových stránek MO Pardubice V 

5. Zrušení usnesení č. 101/2021 Z ze dne 10. 3. 2021 a schválení Pravidel pro schvalování 

investičních záměrů v Zastupitelstvu městského obvodu Pardubice V 

6. Program rozvoje městského obvodu Pardubice V – plnění za rok 2022 

7. Návrh aktualizace Programu rozvoje městského obvodu Pardubice V 

8. Rozbor hospodaření MO Pardubice V k 30. 9. 2023 

9. Schválení zpracování PD, investičních akcí a investičních záměrů 
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10. 5. změna rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023 

11. Odvolání člena Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Pardubice V, volba 

člena Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Pardubice V 

12. Diskuse, závěr    

Program jednání byl schválen. 

Pro 14, zdržel se 0, proti 0. 

 

III. 

Projednání předložených materiálů 

 

1. 

Zpráva o činnosti starosty MO Pardubice V od posledního jednání ZMO Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, diskuse:  

Ing. Jakub Kutílek se ptá na jednání dne:  

3. 10. 2023 stará vojenská plovárna – pan starosta odpovídá, jednalo se návrhy a výběr 

dodavatele PD, 

5. 10. 2023 revitalizace Chrudimky – pan starosta odpovídá, jednalo se o prezentaci návrhu. 

Ing. Filip Vařecha – chtěl by více rozepsat činnost starosty, dále se ptá na jednání dne:  

18. 9. 2023 – jednání s J. Rejdou – starostou MO Pardubice VII – pan starosta odpovídá, že 

projednávali činnost a práci starosty. 

Před vlastním hlasováním vstoupila do diskuse paní Ing. Jitka Švejcarová, že chce diskutovat, 

pan starosta ji odkázal na diskusi v bodě 12. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení:  

(usnesení č. 62/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V bere na vědomí zprávu o činnosti starosty od 

posledního jednání zastupitelstva dne 6. 9. 2023. 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

2. 

Kontrola plnění usnesení vzešlých z jednání RMO Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, předává slovo Ing. Filipu Vařechovi, předsedovi kontrolního 

výboru, diskuse:  

usn. č. 30/2023 R zůstává v evidenci – komunikace v lesoparku,  

usn. č. 31/2023 R žádá ing. Kutílka o vysvětlení, nechává se v evidenci, ing. Jakub Kutílek 

představuje zatímní postup v této věci - Krajinářského návrhu Dražkovice  

usn. č. 61/2023 R – střednědobý a dlouhodobý plán investic, RMO Pardubice V to vytvořila, 

ale na ZMO nebylo předloženo zpět (schází částky), není osobně s plněním spokojen, i když 

je splněno. 

Ing. Milan Randák – dotazuje se Ing. Filipa Vařechy na stažení zpráv z minulého 

zastupitelstva, ing. Filip Vařecha vysvětluje, že zprávy budou dodatečně předloženy na dalším 

jednání  

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení. 

 

(usnesení č. 63/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje předloženou zprávu Kontrolního 

výboru ZMO Pardubice V a: 

1. Vyřazuje z evidence následující splněná usnesení: 61/2023 R, 68/2023 R–82/2023 R,   

2. Ponechává v evidenci následující usnesení: 30/2023 R a 31/2023 R. 
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Pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

  

3. 

Zpráva Kontrolního výboru ZMO Pardubice V o plnění  

přijatých usnesení ZMO Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, předává slovo ing. Filipu Vařechovi, předsedovi kontrolního 

výboru, diskuse: zákon udává, že usnesení, která nejsou přijata, nemůžou mít číslo usnesení. 

Usn. č. 56/2023 Z jedna věta je tam špatně. Pan tajemník vysvětluje, proč z jeho pohledu byla 

evidována i nepřijatá usnesení. K návrhu se připojuje Ing. Petr Netolický a JUDr. Bc. Jakub 

Jeřábek.  

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

(usnesení č. 64/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje předloženou zprávu Kontrolního 

výboru ZMO Pardubice V a: 

1. Vyřazuje z evidence následující splněná usnesení: 16/2022 Z, 53/2023 Z, 56/2023 Z, 

57/2023 Z, 58/2023 Z, 60/2023 Z a 61/2023 Z,   

2. Ponechává v evidenci následující usnesení: 75/2009 Z, 95/2010 Z, 27/2019 Z, 67/2020 Z, 

101/2021 Z, 142/2022 Z a 23/2023 Z. 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

4. 

Zpráva Kontrolního výboru ZMO Pardubice V o kontrole  

obsahu webových stránek MO Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, předává slovo Ing. Filipu Vařechovi, předsedovi kontrolního 

výboru, doporučuje zlepšení a doplnění užitečných věcí pro občany (přistavování 

velkoobjemových kontejnerů, sekce investičních akcí – MO Pardubice II, sekce aktualit).  

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

(usnesení č. 65/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje předloženou zprávu Kontrolního 

výboru ZMO Pardubice V o kontrole obsahu webových stránek MO Pardubice V. 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

5. 

Zrušení usnesení č. 101/2021 Z ze dne 10. 3. 2021 a schválení  

Pravidel pro schvalování investičních záměrů v  

Zastupitelstvu městského obvodu Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, vysvětluje, proč je navržena v této podobě, z čeho vychází – vzor 

z magistrátu města, Ing. Jakub Kutílek se ujímá slova a žádá o neschválení tohoto návrhu, do 

začátku prosince předloží svůj návrh, Ing. Filip Vařecha lituje, že se nepodařilo sjednat 

schůzku předem, nelíbí se mu zvýšení částky na 2 mil. Kč – zvýšení z dnešního limitu 

500.000,- Kč,  Ing. Pavel Bergman udává zákon č. 134/2016 Sb., o veřejných zakázkách, 

částka 2 mil. Kč mu nevadí, ale upozorňuje RMO vzít v potaz i provize, zvážit dodávky a 

práce a finančně ohodnotit, musí se to vejít do 2 mil. Podrobněji rozebírá navržená Pravidla. 

Bc. Jan Nadrchal žádá o pauzu 10 minut před hlasováním. Ing. Petr Netolický se přiklání 

k drobné úpravě. JUDr. Bc. Jakub Jeřábek si myslí, že částka 2 mil. Kč je vysoká.   



Stránka 4 z 8 

 

 

Po přestávce bylo hlasováno o navrženém usnesení. 

(usnesení č. 66/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V: 

1. ruší usnesení č. 101/2021 Z ze dne 10. 3. 2021 

2. schvaluje Pravidla pro schvalování investičních záměrů v Zastupitelstvu městského obvodu 

Pardubice V. 

Pro 9, proti 1 (Ing. Petr Netolický), zdržel se 4 (JUDr. Bc. Jakub Jeřábek, Ing. Filip Vařecha, 

Ing. Jakub Kutílek, Ing. Lic. Jaroslav Kňava) 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

6. 

Program rozvoje městského obvodu Pardubice V – plnění za rok 2022 

Pan starosta uvádí zprávu, bez diskuse. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

(usnesení č. 67/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje vyhodnocení plnění úkolů Programu 

rozvoje MO Pardubice V za rok 2022. 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

7. 

Návrh aktualizace Programu rozvoje městského obvodu Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, diskuse se ujal ing. Jakub Kutílek, vysvětluje návrh konkrétních 

úkolů a plnění a uvádí, že byl na jednání RMO Pardubice V kam předložil návrh, neví ale, jak 

bylo hlasováno. Dále popisuje tabulku, nové číslování, vize, adresnou odpovědnost.  

Pan starosta se ujímá slova, tabulku přečísloval, upravil obecnou odpovědnost.  

Ing. Filip Vařecha si myslí, že odpovědnost by měla být adresná, nikoliv rady nebo 

zastupitelstva.  

Ing. Pavel Bergman není přesvědčený o vyřazení bodu 3/8, měl by být v evidenci, staré 

číslování 3/10 – chce k nahlédnutí dopravní studii Jesničánky. Ing. Jakub Kutílek bod 3/8 – 

propojení částí města (vyřazeno s poznámkou – nekonkrétní, v jakém módu se to má 

propojit), dopravní studie Jesničánky 3/10 – plnění konstatovalo že v roce 2011 se provedla 

změna značení, v roce 2018 další změna, tím jsou zrealizované dopravní studie. Pan starosta 

předložil nový návrh usnesení,  

  

Poté bylo hlasováno o návrhu usnesení, které předložil pan starosta.  

(usnesení č. 68/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje Program rozvoje městského obvodu 

Pardubice V č. 2024/01 s účinností od 1. 1. 2024. 

Pro 10, proti 0, zdržel se 4. (JUDr. Bc. Jakub Jeřábek, Ing. Jakub Kutílek, Ing. Filip Vařecha a 

Ing. Petr Netolický) 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

8. 

Rozbor hospodaření MO Pardubice V k 30. 9. 2023 

Pan starosta uvádí zprávu, předává slovo předsedovi FV Ing. Lic. Jaroslavu Kňavovi, diskuse: 

Ing. Jakub Jeřábek má dotaz na Ing. Marcelu Kotykovou, vedoucí ekonomického odboru 
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ohledně čerpání rozpočtu v investicích na 34 %, Ing. Marcela Kotyková vysvětluje, že na 

některých akcích se ušetřilo, některé akce přechází do dalšího roku.  

Ing. Filip Vařecha se ptá na situaci okolo dopravního hřiště, pan starosta a Ing. Marcela 

Kotyková vysvětlují, že problém na straně MP Pardubice. Ing. Filip Vařecha by chtěl být 

informován o dalším postupu. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

(usnesení č. 69/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje rozbor hospodaření MO Pardubice V 

k 30. 9. 2023 uvedený v tabulkové části zprávy a bere na vědomí komentář k tomuto rozboru. 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

9. 

Schválení zpracování PD, investičních akcí a investičních záměrů 

Pan starosta uvádí zprávu, diskuse: 

Ing. Jakub Kutílek žádá o samostatné hlasování k bodu 1 návrhu usnesení, dle jeho názoru je 

kolem vnitrobloku hodně parkovacích míst, takže považuje za zbytečné budovat další 

parkovací místa v ulici Artura Krause. 

Ing. Pavel Bergman by chtěl vědět částku (předpokládané náklady, která nejsou uvedeny.  

Ing. Filip Vařecha poukazuje na nedostatek informací k PD, dále že není potřeba stavět další 

parkovací místa.  

Ing. Lic. Jaroslav Kňava nesouhlasí s názorem Ing. Filipa Vařechy, myslí si, že parkovací 

místa v budoucnu budou potřeba.  

Bc. Jan Nadrchal žádá, aby bylo konzultováno s odborem dopravy zadání PD.  

Ing. Jakub Kutílek nesouhlasí se zrušením chodníku v ulici Artura Krause a jeho nahrazení 

parkovacími místy.  

Ing. Milan Randák se vyjadřuje k historii návrhu, uvedeném pod bodem 1 návrhu usnesení.   

Ing. Pavel Bergman se dotazuje na částku, kolik bude stát realizace parkovacích stání, 

odpovídá Bc. Jan Nadrchal – schvalujeme záměr, částka bude známa až bude předložena PD  

Ing. Petr Netolický souhlasí s parkováním, ale nelíbí se mu, jak to bylo předloženo, bez 

projektu., není k tomu důvodová zpráva.  

Vladimíra Bařinová se vkládá do diskuse, ptá se na důvod Ing. Milana Randáka, kde vzal 

námět na vybudování parkoviště, Ing. Milan Randák odpovídá, že to byl dlouhodobý podnět 

spoluobčanů. Ing. Petr Dufek doplňuje, že stávající chodník je zničen právě parkovacími auty.    

Ing. Jitka Švejcarová poukazuje na to, že zde chodí děti do ZŠ A. Krause, Ing. Milan Randák 

doplňuje, že se jedná o jinou část chodníku.  

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení pod bodem 1: 

(usnesení č. 70/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje záměr poptání projekčních prací na 

investiční akci Vybudování parkovacích míst na severní straně ul. Artura Krause – př. č. 1, 

Pro 10, proti 2 (Ing. Filip Vařecha, Ing. Jakub Kutílek), zdržel se 2 (JUDr. Bc. Jakub Jeřábek, 

Ing. Petr Netolický). 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

Dále bylo hlasováno o navrženém usnesení pod bodem 2 a 3: 

(usnesení č. 71/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V schvaluje: 



Stránka 6 z 8 

 

1. Finální podobu projektu Rekonstrukce povrchu chodníků ul. Boženy Němcové od ul. 

Češkova po ul. Rožkova – příloha č. 2 

2. Investiční záměry k realizaci v r. 2024:  

• Zpevnění komunikace Lesopark – příloha č. 3 

• Komunikace Dražkovice u MŠ – příloha č. 4 

• Stavební úpravy vnitrobloku ul. Pichlova - S.K. Neumanna - K Višňovce - Železničního 

pluku, Pardubice – příloha č. 5 

Pro 13, proti 1 (Jiří Havrda), zdržel se 0. 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

10. 

5. změna rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023 

Pan starosta uvádí zprávu, diskuse: 

Ing. Marcela Kotyková vysvětluje úpravu rozpočtového plánu - 22 rozpočtových opatření.  

Diskuse:  

JUDr. Bc. Jakub Jeřábek, Ing. Filip Vařecha – dotazují se na podmínky úročení a podrobnosti. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

(usnesení č. 72/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V: 

1. Bere na vědomí komentář k 5. změně rozpočtu na r. 2023 a k jednotlivým rozpočtovým 

opatřením navrženým v rámci 5. změny rozpočtu, doplňující informace a informativní 

tabulky uvedené v důvodové zprávě k 5. změně rozpočtu. 

2. Schvaluje rozpočtová opatření navržená v rámci 5. změny rozpočtu na r. 2023 uvedená 

v bodech č. 1-22 důvodové zprávy k 5. změně rozpočtu. 

3. schvaluje dvojí obnovení stávajícího tříměsíčního termínovaného vkladu ve výši 13 mil. 

Kč u Československé obchodní banky, a. s., pobočka Pardubice. 

4. schvaluje zřízení ročního termínovaného vkladu ve výši 6 mil. Kč u Československé 

obchodní banky, a. s., pobočka Pardubice, a související rozpočtové opatření předložené 

přímo na jednání zastupitelstva MO, které spočívá ve snížení položky financování – 

převod na termínovaný vklad v rámci financování o 6 mil. Kč a současném zvýšení 

položky financování – zpětný převod z termínovaného vkladu v rámci financování o 6 mil. 

Kč. 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 

 

11. 

Odvolání člena Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Pardubice V, volba 

člena Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Pardubice V 

Pan starosta uvádí zprávu, bez diskuse. 

 

Poté bylo hlasováno o navrženém usnesení.  

(usnesení č. 73/2023 Z) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice V: 

1.  odvolává dnem 8. 11. 2023 z funkce člena Finančního výboru ZMO Pardubice V paní Bc. 

Petru Prusákovou,  

2. volí dnem  8. 11. 2023 členem Finančního výboru ZMO Pardubice V pana Michala 

Hrabáka, MBA. 

Pro 14, proti 0, zdržel se 0. 

Návrh usnesení byl schválen a přijat. 
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12. 

Diskuse, závěr 

Ing. Jitka Švejcarová navazuje na minulé jednání ZMO, ptá se, kdo přebere zodpovědnost za 

Arboretum, které neodpovídá projektu, hrozí, že přijdeme o dotace. Pan starosta odpovídá, že 

odpovíme písemně. 

Dále se ptá na nevyčerpání částky péče o zeleň, proč se o zeleň nikdo nestará, na koho se má 

obrátit.  

Dále se ptá, proč byla pokácena vrba na pozemku ZŠ Staňkova, proč se nenechalo alespoň 

torzo. Dále pan starosta upřesňuje, že na projekt Arboretum obvod žádnou dotaci neobdržel. 

Ing. Jakub Kutílek – dotazuje se na most Červeňák, odpovídá Bc. Jan Nadrchal, most je 

v havarijním stavu, jedno pole může kdykoliv spadnout.   

Ing. Pavel Bergman děkuje za kladné vyřízení dopravní situace u krematoria v období 

dušiček.  

Vladimíra Bařinová žádá pana starostu o pořadí dalšího jednání ZMO a předsadit diskusi 

veřejnosti na začátek jednání. Dále se ptá na ulici K Dolíčku – v jaké fázi je výsadba, pan 

starosta odpovídá, že tu není kompetentní kolegyně z důvodu nemoci a odpoví do 30 dnů. 

Dále se Vladimíra Bařinová dotazuje na kontejnerové stání v ulici Bacháčkova a V Ráji, černé 

skládky, žádá o vyrozumění nebo přemístění asi 6 popelnic.  

Ing. Petr Netolický navrhuje přemístění kontejnerů před úřad městského obvodu. 

Ing. Jitka Švejcarová se dotazuje, zda existuje plán výsadby zeleně – odpoví Bc. Monika 

Klátilová, až se vrátí po pracovní neschopnosti. 

Dále se v diskusi představují pan Vondra a pan Vlček (projektant a investor) - projekt 

výstavby bytových domů v ulici Čacké. Ing. Petr Netolický upřesňuje schválení záměru 

z února 2023, nárůst obyvatel, dopravy a hluku. Pan Vlček uvádí, že je vše v souladu 

s územním plánem, návrh ničemu neodporuje.  

Jelikož proběhl čas, stanovený v jednacím řádu pro diskusi (45 min.), bylo hlasováno o 

prodloužení: 

Pro 11, proti 0, zdržel se 2 (Ing. Lic. Jaroslav Kňava, Jiří Rejda, DiS.)  

Pokračování diskuse v rámci výstavby v ulici Čacké: 

Bc. Jan Nadrchal nesouhlasí s výstavbou. Ing. Filip Vařecha také nesouhlasí a uvádí, že 

občané se bojí, aby jim to nenarušilo statiku stávajících domů.  

Ing. Jitka Švejcarová se ptá na výstavbu ZŠ na Zborovském náměstí.  

Ing. Filip Vařecha se dotazuje, zda projektant a investor jsou připravení na odpor obyvatel 

kolem tohoto projektu. JUDr. Bc. Jakub Jeřábek poukazuje na únorové jednání ZMO, kde se 

pan starosta a tajemník snažili kontaktovat zástupce firmy, ale nepodařilo se to.  

Pan Vlček odpovídá, že se nebrání dalšímu veřejnému projednání.  

Vladimíra Bařinová se dotazuje na koncepci zeleně, na jak dlouhou dobu jsou sjednávána 

výběrová řízení, na úřad poslala dotazy v rámci režimu zákona o svobodném přístupu 

k informacím, dostala odpověď, že má zaplatit poplatek za vyhledání informací. Pan tajemník 

vysvětluje postup dle zákona o svobodném přístupu k informacím, paní Bařinová žádala o 

údaje zpětně za posledních 12 let, jinými slovy museli 4 úředníci vyhledat a zpracovat veškeré 

dokumenty za požadované období.  

Ing. Jitka Švejcarová se opět ptá na výstavbu a projekt ZŠ v kasárnách, pan starosta odpovídá, 

že probíhají projektové práce.  

 

 

 

Pan starosta poděkoval zastupitelům za účast na jednání, které skončilo ve 20.45 hod. 
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Ověřitelé:            

 

 

...........................................                    ........................................   

Ing. Lic. Jaroslav Kňava     Bc. Jan Nadrchal  

         

 

 

….……………………… 

Jiří Rejda, DiS.            

starosta MO Pardubice V                                                    


